

[Text]

The Chairman: That is right, yes.

Mr. Fraleigh: So we do not have to pass a motion on the regular quorum.

• 1000

The Chairman: No, that is right.

Mr. Rossi: Does the substitute, Mr. Chairman, get an automatic warning when the committee sits? Yes?

The Chairman: Yes. Is there any other discussion? If not, then, because we have no reference, our committee is now adjourned to the call of the Chair. Thank you very much.

Wednesday, January 29, 1986

• 1611

The Clerk of the Committee: Hon. members, there is a quorum present. Your first item of business is the election of a chairman. I am ready to receive motions to that effect. Mr. Vankoughnet.

Mr. Vankoughnet: Mr. Clerk, I propose Mr. Malone, the member for Crowfoot, as chairman.

The Clerk: Any further nominations?

Motion agreed to.

The Clerk: I declare the motion carried and Mr. Malone duly elected chairman of this committee.

The Chairman: Some of you may have pre-guessed this, but the next item of business is to elect a vice-chairman. We are open for nominations. Do you want to give a little speech on this, Paul?

Mr. Dick: I would like to move that the hon. member Bill Vankoughnet become our vice-chairman.

Motion agreed to.

The Chairman: Good show. Thanks, Bill; you did a good job last session.

I am sure I am redundant for most of you here, but there is some confusion as to what this committee does. It does not deal with private member's bills, although there are some who think that is the case; it deals with private bills, which are bills that are put forward by private citizens in society. We have one such bill before us now that is being signalled to come to the committee's attention, which would require that as your chairman I would make a motion in the House. I will just signal to you at this time a bit about that, and then we can adjourn, I presume. That is, that the Pine Hill Divinity Hall, having its principal office in the city of Halifax, in the province of Nova Scotia, was incorporated by Chapter 79 of the Statutes of Canada, 1930, for the purpose and object set out therein. Basically, I believe it is a request for a change of its incorporation with the societies. So that is before us; it would require a motion to the House, and then it would be referred to us and then we would call that group before us for witness.

[Translation]

Le président: En effet, oui.

M. Fraleigh: Donc nous n'avons pas à adopter une motion sur le quorum normal.

Le président: Non, en effet.

M. Rossi: Prévient-on le substitut, monsieur le président, automatiquement, lorsque le Comité doit siéger? Oui?

Le président: Oui. Y a-t-il autre chose? Non, alors dans ce cas, puisque nous n'avons aucun ordre de renvoi, le Comité ajourne ses travaux jusqu'à nouvelle convocation du président. Merci beaucoup.

Le mercredi 29 janvier 1986

Le greffier du Comité: Puisque nous avons le quorum, nous allons commencer la séance. Nous devons tout d'abord élire un président. Je suis prêt à accepter des motions à cet effet. Monsieur Vankoughnet.

M. Vankoughnet: Monsieur le greffier, je propose la candidature de M. Malone, député de Crowfoot.

Le greffier: Y a-t-il d'autres mises en candidature?

La motion est adoptée.

Le greffier: Je déclare la motion adoptée et M. Malone dûment élu président de ce Comité.

Le président: Vous vous doutez sans doute que nous devons passer dès maintenant à l'élection du vice-président. Je suis prêt à accepter des mises en candidature. Paul?

M. Dick: Je propose la candidature de Bill Vankoughnet au poste de vice-président de ce Comité.

La motion est adoptée.

Le président: Parfait. Merci, Bill. Vous avez bien travaillé à la dernière session.

Je voudrais vous rappeler, même si c'est inutile pour certains d'entre vous, que notre Comité n'est pas saisi de projets de loi proposés par des députés, mais plutôt de projets de loi proposés par de simples citoyens. C'est le cas aujourd'hui, et je vais devoir, en tant que président, déposer à la Chambre une motion à cet effet. Je vous donnerai plus de précisions à cet égard un peu plus tard. Ce projet de loi propose des modifications aux statuts de la société Pine Hill Divinity Hall, dont le siège principal se trouve à Halifax, en Nouvelle-Écosse, et qui a été constituée en société en vertu du chapitre 79 des Statuts du Canada, 1930. Voilà donc la requête qui nous est faite, et il faudra donc présenter une motion à la Chambre afin que notre Comité soit saisi de ce projet de loi et puisse donc convoquer des témoins.